
 

 

● Is de wethouder op de hoogte van de massale dumping van containers op straat in de 

Ministerbuurt? 

● In hoeveel andere wijken verwacht de wethouder een soortgelijke reactie? 

● Wat betekent deze situatie concreet voor de bewoners en voor de gemeente? 

● Hoeveel gaat dit kosten? 

● Wat zijn de volgende stappen? 

● Kunnen we nu al concluderen dat het nieuwe afvalbeleid is gefaald en alleen maar meer 

geld gaat kosten door de verhoging van de hoeveelheid restafval? 
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